
 Notulen 
Medezeggenschapsraad 

 

28-05-2024 
19:45 – 21:00 
Locatie: Online 

   
VZ = voorzitter, PM = penningmeester, MRo = MR oudergeleding, MRp = MR personeelsgeleding,  
AC = activiteiten commissie 

 

Nr Onderwerp Doel Tijd 

1.  Opening – Voorzitter 

• Afmeldingen + Mededelingen 

• Vaststellen agenda  

• Inventariseren rondvraag  

• Notulen vorige vergadering 

• Actielijst doornemen 
 

 15 min 

2. Punten directie 

• Schoolplan voortgang: Feedback vanuit de 
oudergeleding is verwerkt, we zitten nu in de 
afrondende fase. Volgende week wordt het 
schoolplan nog een keer met het team gelezen en 
daarna gaat het document naar het bestuur. De MR 
mag vervolgens nog instemming geven.  

• Schoolformatie: Het lijkt erop dat we met een 
compleet team kunnen starten in september. Gezien 
het huidige lerarentekort in Almere zijn we daar erg 
blij mee! Er liggen nog wel puzzelstukjes wat betreft 
voorkeur werkdagen/jaarlagen en invulling van 
zwangerschapsverlof van collega’s.  
Er is ruimte om de MT-uren uit te breiden met een 
adjunct voor de bovenbouw. Vanmiddag is er een 
sollicitatiegesprek geweest met een  
kandidaat.  

• Concept urenrooster 2024/2025: Er zijn volgend jaar 
minder uren voor studiedagen dan afgelopen jaar. De 
studiedagen zijn mooi verdeeld over de verschillende 
werkdagen om rekening te houden met de part-
timers. Het document is al langs het bestuur geweest, 
de MRp heeft ingestemd.  
 
 

Informatief/advies 
 
 

         40 
min 

3. GMR 

• Ontwikkelingen: Er was een vacature voor een GMR-p 
lid. Helaas is er geen aanmelding vanuit Het Drieluik 
gekomen.  
Er zijn twee kandidaten uit ons cluster, beiden van de 
Dukdalf. Er volgt nog een verkiezing. 
Verder geen info uit de GMR.  
 
Besproken dat de informatie vanuit de GMR gedeeld 
wordt via een besloten Teams omgeving waar alleen 

 
 

5  min 



de voorzitter bij kan. Ze delen de info niet actief met 
ons waardoor we ons als MR minder betrokken 
voelen. 
 

4. Actiepunten MR 

• VZ heeft PM gemaild voor berekening stappen 
verhoging ouderbijdrage. We hebben hier een 
terugkoppeling van gehad en besproken dat dit op 
de agenda moet voor een MR vergadering met de 
PM. Uitnodigen voor maandag 24 juni? 

• MRo gaat navraag doen of de Klimop wordt 
meegenomen in de acties rondom de 

               verkeersituatie? Dit actiepunt blijft op de agenda    
              staan. 

• MRo gaat bij AC na wanneer er activiteiten zijn en 
hoe alles in z’n werk gaat rondom het 

              promofilmpje. Blijft staan. 

• Punt over 10 uurtje (gaat eigenlijk om vraag wat te 
doen als er verschillende visies zijn omtrent 
rekening houden met elkaar, zoals allergieën): hoe 
neem je een standpunt in als school wanneer er 
verschillende visies zijn onder ouders. Kan je als 
school ouders verplichten/dwingen om 
gedrag/handelen aan te passen? —> Vorige MR 
vergadering al besproken en nu afgesproken dat 
dit punt terug gaat naar school; komt niet meer in 
MR op de agenda.  

• Leerlingenraad (MR aansluiten): VZ neemt contact 
op met betrokken leerkracht met MRo in CC om te 
kijken of een van hen kan aansluiten in juli.  

• Verkeersveiligheid: Vanuit school is een 
betrokkene bij verschillende bijeenkomsten 
geweest. S.v.z. is dat hopelijk in de zomervakantie 
het fietspad/voetpad doorgetrokken wordt aan 
busbaanzijde naar de groenstrook. Leerlingenraad 
gaat werken aan een prijsvraag voor het 
ontwerpen voor een verkeersbord.  

• MR leden, wie gaan door? Er loopt geen termijn 
af, iedereen kan door. Wellicht in het Luikje delen 
dat er geen vacature komt voor volgend 
schooljaar ter info voor ouders. 

• Vergaderplanning MR ‘24/25: MRp en directie 
gaan een voorstel maken aan de hand van de 
jaarplanning.  

• Jubileum lustrum: MRp heeft een update gegeven 
hoe het ervoor staat met de voorbereidingen. De 
voorbereidingen voor de feestweek (eerste 
schoolweek) zijn in volle gang. Inventarisatie van 
de kosten van verschillende 
activiteiten/materialen wordt nog gemaakt. 
Volgende MR vergadering nog eens bespreken.  

          25 
min 



Naast de feestweek in mei ’25 een schoolreisje 
met de hele school, voor de organisatie hiervan 
zijn oud AC leden benaderd.  

 

 1 Onderwerpen zonder directie 
Geen 

 
 

 
 

15  Binnenkomende post 
Geen 
 

 
 

 
 

16  Afsluiting  
 
Rondvraag 

• Schoolreisje/ouderbijdrage; 
Eind van het schooljaar met elkaar invulling/uitgaven 
van de ouderbijdrage evalueren en nadenken op 
welke manier we ouders mee gaan nemen om ervoor 
te zorgen dat meer ouders de ouderbijdrage betalen. 
Communicatie naar ouders moet helder zijn o.a. wat 
gebeurt er met de ouderbijdrage voor de groep 7/8 
leerlingen (bijv. geen koningsspelen maar wel eigen 
sportdag)  
 

 5 min 

 


